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Interpellation till ordföranden för support och lokaler, 2021-

12-05 

Till kommunfullmäktige 
 

Vårt klimat förändras dramatiskt. Perioder under högsommaren kan bli ohyggligt heta. Våra 

äldre har svårt med hettan då dom, så väl som småbarn har det sämre att reglera 

kroppstemperaturen. 

I våra befintliga Vård och Omsorgsboende försöker man lösa problemet som uppstår med 

fläktar för att svalka ner lite. Detta kunde dock inte användas under pandemin för spridning 

av partiklar som skulle komma i omlopp i luften. 

Markiser kan vara ett alternativ men de håller en begränsad tid och tar utsikten till en del. 

Det är här solskyddsglas kommer in. Solskyddsglas är ett speciellt glas som endast släpper 

igenom ljuset från solen, inte värmen. Det släpper igenom så gott som allt ljus, och stänger 

ute två tredjedelar av värmen. 

Att då vid nyproduktion sätta in fönster med solskyddsglas för att minska värmen visar sig 

vara ett gott alternativ. Flera kommuner har det redan. 

Nu är det beslutat om nyproduktion av ett Vård och Omsorgsboende på Lantmannagatan, 

Sunnanå. 

 

MED ANLEDNING AV DETTA VILL JAG FRÅGA SOCIALNÄMNDENS ORDFÖRANDE:   
  

1. Kommer man att välja denna typ av fönster med solskyddsglas vid nyproduktionen på 
Lantmannagatan? 

2. Om inte, vad kommer man istället att välja? 
3. Motivering till punkt 2.  
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Stina Engström (L), kommunfullmäktigeledamot 
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